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Крагујевац - Мени је част што сам био тема расправе на Влади Србије, јер је крајње
време да схвате да треба да се суоче са проблемима и да треба да их решавају, а не да,
као што су до сада радили, да беже од њих, изјавио је за Блиц градоначелник
Крагујевца Верољуб Стевановић поводом осуда које су на његов рачун стигле из
државног врха.

  

- Љуте се због тога што смо из градског буџета издвојили милион динара за
финансирање превоза оружара на протест у Београд. Ја тврдим да је одлука законски
исправна, и да је то наше право.

  

А ја ћу увек бити уз раднике, уз грађане. Они нису 17 дана хтели да дођу у Крагујевац,
игнорисали су људе који су дане и ноћи проводили у магацинима са оружјем и
муницијом. безбедност града је била угрожена.

  

Ја сам, са својим сарадницима, решио проблем, и радника, и града, и фабрике. Ја сам
раднике молио да не уђу у Београд, јер би тада била блокирана и влада, и америчка
амбасада, и друге институције. А то су људи којима нико нити може, нити сме да
наређује.

  

Министар Шутановац није урадио ништа до сада, а што му је обавеза. Пре свега, он мора,
по својој дужности, да се бави прометом оружја и да нађе тржиште за српске
произођаче. Све што се ових дана дешавало је питање морала, и ту је основна разлика
између нас.

  

(Небојша Радишић, Блиц)
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